

Zertifikat zum Überwachungsaudit

Das Qualitätsmanagementsystem des Unternehmens

GISMA
STECKVERBINDER
GMBH



Hersteller: **GISMA Steckverbinder GmbH**

Anschrift: **Leinestraße 25, 24539 Neumünster**

Herstellungsort: **Leinestraße 25, 24539 Neumünster**

ist durch das Audit vom 07.08.2012 gemäß Artikel 8 in Verbindung mit Anhang VII der Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates 94/9/EG für Geräte und Schutzsysteme zur bestimmungsgemäßen Verwendung in explosionsgefährdeten Bereichen überwacht worden.

Es wird hiermit bescheinigt, dass das Zertifikat mit der Identifikationsnummer BVS 10 ATEX ZQS/E315 weiterhin gültig ist.

Der Auditbericht ZQS/E315/12 vom 20.08.2012 und die fortgeschriebene Anlage aller überwachten Geräte und Schutzsysteme mit ihren jeweiligen Zertifikatsnummern ist Teil dieses Dokumentes.

Gemäß Artikel 10 (1) der Richtlinie 94/9/EG ist hinter der CE-Kennzeichnung die Kennnummer 0158 der DEKRA EXAM GmbH als der benannten Stelle anzugeben, die in der Produktionsüberwachungsphase tätig wird.

DEKRA EXAM GmbH
Bochum, den 20.08.2012

Zertifizierungsstelle

Fachbereich

Certificate Surveillance audit

The quality management system of the company

GISMA
STECKVERBINDER
GMBH



Manufacturer: **GISMA Steckverbinder GmbH**

Address: **Leinestraße 25, 24539 Neumünster, Germany**

Site of manufacture: **Leinestraße 25, 24539 Neumünster, Germany**

has been reassessed through the audit of 2012-08-07 in accordance with Article 8 in connection with Annexes IV and VII of Directive 94/9/EC of the European Parliament and the Council for equipment and protective systems intended for use in potentially explosive areas.

Herewith it is certified that the certificate with identification no. BVS 10 ATEX ZQS/E315 remains valid.

The audit report ZQS/E315/12 of 2012-08-20 as well as the updated annex of all monitored equipment and protective systems together with their respective certificate numbers are part of this document.

According to Article 10 (1) of the Directive 94/9/EC the CE marking shall be followed by the identification Number 0158 of DEKRA EXAM GmbH as notified body involved in the production control stage.

DEKRA EXAM GmbH
Bochum, 2012-08-20



Certification body



Special services unit